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Friskvårdstimme för attraktivitet och god arbetsmiljö 

Från och med i år 2024 så höjde Tranås kommun friskvårdsbidraget till alla anställda i 

syfte att öka incitamenten för aktivitet. Detta är en viktig reform men Tranås kommun 

som arbetsgivare behöver och kan inte stanna där. Vi Socialdemokrater ser att Tranås 

kommun behöver erbjuda en variation av friskvårdsmöjligheter så att fler ges möjlighet 

att nyttja dessa viktiga erbjudanden. Vi ser även att friskvårdstimme på arbetet är att 

skapa förutsättningar för ett hållbart arbetsliv där aktiv återhämning och fysisk aktivitet 

är naturliga delar av en balanserad arbetsvecka och livsstil. Andra kommuner och statliga 

aktörer erbjuder friskvårdtimme kombinerat med friskvårdsbidrag. Detta anser vi även 

Tranås kommun ska erbjuda till sina anställda i syfte att öka attraktiviteten för Tranås 

kommun som arbetsgivaren samt få fler anställda att nyttja möjligheterna till aktiv 

friskvård.    

 

Tranås Socialdemokrater föreslår   

Att Tranås kommun ska erbjuda en friskvårdstimme per vecka för samtliga av sina 

anställda 

 

 

 

Robert Jarl                                          Agnetha Lantz 

Tranås Socialdemokrater 


